
Protokoll, för styrelsemöte med Hallands Naturskyddsförening, 15/1 2024 
Dag: Måndag 15/1 kl 18.30-21.30, Studiefrämjandet, Fredsgatan 2 Halmstad. 
Deltagare: Lars Hellsborn, Anders Tullander, Bo Hansson, Kerstin Seger, Eva Anani, via länk och 
Agneta Dannberg. Anders Wirdheim för att diskutera Hallands Natur 
 
1. Mötes öppnas av ordförande Anders Tullander och dagordningen gås igenom. 
 
2. Agneta Dannberg valdes till mötessekreterare.  

 
3. Föregående protokoll från 23/10 gås igenom av Anders.  

 
4. Inkommen post. Ärenden om upphävande av strandskydd som Anders skickat till berörda 

kretsar. 
 
5. Skickade skrivelser. Inget att rapportera 
 
6. Rapporter från aktiviteter 

Inkluderande ledarskap utbildning på Riksnivå.  Bo redogjorde för vad kursen innebär. Ca 30 
medverkande. 
 

7. Information 
25/1 möter vi Bea, den nya ordföranden i Göteborg. Anders, Bosse och ev Birgitta EK 
Elmqvist. 23- 24/3 Länsordförande konferens i Stockholm. 2 från länet kan åka. Andes och ev. 
Bosse deltar. 

 
8. Hallands Natur ”Planetära gränser” 

Anders Wirdheim är redaktör och kontaktar ett par tryckerier för offert och bokar in 
tryckning. Genomgång av vilka artiklar som är på gång och vilka vi måste jobba på.  
Allt material ska vara hos Anders W senast 10/2.  
Vi måste försöka få in några annonser i tidningen också. (Tryckeriet) 
Hallands natur ska ges ut 20/3. 

 
9. Ekonomi 

Genomgång av ekonomin för 2023 och budget för 2024. 
Intäkter för 2023 på ca 65000 kr. Kostnaderna följer budget utom för Björkelund, har minskat 
genom soltoaletten, nu ingen latrin- eller sophämtning.  
Vi beslöt att avkastningen från O Sandbergs och P Olssons fonder totalt 3.773 kr används 
2023. Resultatet för 2023 blir ett underskott på 10.614 kr. 
Vi beslöt att använda avkastningen 2023 på A H Lindbloms fond till Hallands Natur 2024, 
93.324 kr. 
Vi gick igenom budget för 2024, med Hallands natur som är vår största utgift på ca 125.000 
kr. En intrångsersättning för ny kommunal VA ledning på Gullbranna 6:3 med 57.625 kr 
kommer troligen betalas 2024.  
Budgeten för 2024 fastställdes och budgeten är i balans och vi räknar med ett litet överskott. 
Styrelsen antog budgeten enligt förslaget.  
LUFO för samverkan mellan länsförbund, vi satsade 33.333 kr, 25.902 kr finns kvar. 

 
10. Länsstämma lördag 20/4 i Unnaryd. Inbjudan med program kommer att finnas i Hallands 

natur. Hyltekretsen skall föreslå en kandidat för Ginspriset som styrelsen sen godkänner.  
 



11. Förslag på Länsgemensam dag, politisk påverkan och EU val. Finns det intresse i kretsarna för 
att arbeta med detta? Anders skickar förfrågan till kretsarna och styrelsens medlemmar 
kollar av vid sina kommande styrelsemöten om det finns intresse för detta. Om intresse finns 
blir det i mars eller april månad.  
 

12. Info från regionalt kansli Väst. Eventuellt tar Havsnätverket Laholmsbukten över efter 
skogsnätverket för att anordna webbinarier 2024/25. 

 
13. Info från kretsarna. Denna punkt stryks då vi inte haft några aktiviteter.  
 
14. Rapporter från deltagande i externa organisationer.  

Viltförvaltningsdelegationen ställde in sitt möte i november, då man inta hade färdigt förslag 
om antal vargar vi ska ha i södra Sverige. 
Havsnätverket Laholmsbukten har haft möte 28/12 och skall ha infomöte med 
skötselgrupper för strandheden 1/4. 

 
15. Fastigheter. Inget att rapportera.   
 
16. Uppdateringar på hemsidan. Anders tar kontakt med Tommy för uppdatering. 
 
17. Nästa möte fastställs till den 14/2  kl. 19.00.  Det blir ett digitalt möte.  
 
18. Övrigt. Eva frågade om Västerhavsveckan med Havsnätverk Väst, tema biologisk mångfald 

och klimat. Ska vi ha någon samverkan mellan kretsarna? 7/8 och 10/8 ska Halmstadskretsen 
ha aktiviteter. Vi tar med oss detta till våra kretsars styrelse. Kungsbacka anordnar 
Klimatsmart mat och matmarknad. 

 
 
 
……………………………………………………………..  …………………………………………………….. 
Mötessekreterare Agneta Dannberg  Mötesordförande Anders Tullander 
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Förslag till Hallands Natur 2024 
Resultat 2023 och budget 2024 
 
 
 


